



姓名：吴辉

职务：律师

邮箱：hedywu@highking.com.cn

电话：010-81963666

传真：010-67251388

北京市海勤律师事务所 BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add:北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层
Head Office:15/F, Building A1, No.10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing(100026)
Tel:010-81963666 / Fax:010-67251388 / Web:www.highkinglawfirm.com.cn

Name: Hedy Wu

Position: Lawyer

Mailbox: hedywu@highking.com.cn

Phone: 010-81963666

Fax: 010-67251388

教育背景

华东政法大学法学经济法学士，具有法律执业资格及基金从业资格。

专业经历

北京市海勤律师事务所律师；北京市律师协会第十二届一带一路法律服务专业委员会委员；中共北京市海勤律师事务所联合党支部宣传委员；中共北京市海勤律师事务所联合党支部优秀党务工作者。

执行领域及专长

吴律师擅长民法领域特别是合同编的民事争议解决；公司股权、收购兼并、投资退出、资产管理和处置、信托基金等资本市场公司法类的商事争议解决，和与之对应的资本市场非诉讼法律服务。

吴律师从事工作以来，参与并完成涉合同类等民事争议解决的诉讼仲裁代理，以极高的专业素养为客户维护了权益；且吴律师在企业投资处置、收购兼并、清算改制、发行债券、股权退出等公司类非诉讼业务层面具有丰富的经验；基于多年对公司资本市场长期服务的经验，吴律师擅长解决企业各类公司经营纠纷，包括股权退出纠纷、上市公司换股重组纠纷、信托合同类纠纷、基金合同类纠纷等；吴律师服务完成的项目客户包括华录集团、中农集团、广发证券、中铝集团、北控集团等，以高度的专业水准和严谨负责的态度，与客户建立紧密的良好合作。

同时，吴律师长期服务于国家一带一路战略项目，并熟悉涉港澳台、BVI、新加坡等跨境股权架构的建立，在企业募投管退等层面具有很深的法律服务造诣。

工作语言

中文 英文

Education

Bachelors degree, from East China University of Political Science and Law.
Legal Professional Qualification Certificate and Qualification of Fund Practitioner.

Professional Experience

A lawyer at Beijing Highking Law Firm; Member of the 12th Belt and Road Legal Services Professional Committee of the Beijing Lawyer Association; Publicity commissioner of the United Party Branch of Beijing Highking Law Firm; Outstanding party worker of the United Party Branch of Beijing Highking Law Firm.

Practice Areas

Mrs. Wu specializes in resolving civil disputes, particularly those pertaining to contract law. She is proficient in handling commercial disputes related to capital market company law, including matters of corporate equity, mergers and acquisitions, investment exits, asset management and disposal, and trust funds. She also provides non-litigation legal services in the capital market.

Throughout her career, Mrs. Wu has been involved in and successfully completed numerous litigation and arbitration cases related to contract disputes and other civil disagreements. Her high level of professional competence has been instrumental in safeguarding the rights and interests of her clients. Mrs. Wu also boasts extensive experience in non-litigation corporate affairs such as investment disposal, mergers and acquisitions, liquidation and restructuring, bond issuance, and equity exit. Drawing from her years of experience serving the corporate capital market, she is adept at resolving a wide range of corporate operational disputes. These include equity exit, stock exchange and restructuring, trust contracts, and fund contracts, among others. Her clientele includes prominent organizations such as the China Hualu Group, China Agricultural Group, GF Securities, Chalco Group, and Beijing Enterprises Group. Her high level of professional expertise and meticulous, responsible approach have enabled her to establish strong, collaborative relationships with her clients.

Furthermore, Mrs. Wu has been a long-standing contributor to national Belt and Road strategic projects. She is well-versed in establishing cross-border equity structures involving regions such as Hong Kong, Macao, Taiwan, the British Virgin Islands (BVI), and Singapore. She possesses deep legal expertise in areas such as enterprise fundraising, management, and exit.

Language Skills

Mandarin and English